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 Protokół nr 7/2022 

z XLIV Sesji Rady Gminy 

z dnia 12 października 2022 roku 

 

Skład Rady: 15, obecnych 10 (według załączonej listy obecności) 

Spoza Rady uczestniczyli: 

1. Władysław Piątkowski – Wójt Gminy  

2. Hanna Grotek – Skarbnik Gminy  

3. Renata Ostatek – Sekretarz Gminy  

4. Marcin Pawlak – Dyrektor ZGK 

5. Maria Walewska-Żółcik – dyrektor GZOPO  

A także sołtysi oraz mieszkańcy.  

Pkt 1.  

Pan Bogusław Sikorski powitał przybyłych radnych i gości, rozpoczął obrady XLIV Sesji Rady Gminy 

Belsk Duży, odczytał proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Wystąpienie Radnych Powiatu Grójeckiego 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wpf 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

6. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Nr XXXVIII/303/2022 z dnia 09 lutego 2022 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na modernizację dróg powiatowych 

7. Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Nr XL/355/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Grójeckiemu 

8. Podjęcie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na organizację dożynek 

powiatu grójeckiego w Lewiczynie 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego przez 

Gminę Belsk na opracowanie dokumentacji projektowej zadania inwestycyjnego: „Rozbudowa  drogi 

wojewódzkiej nr 728 w zakresie budowy chodnika na odcinku od km ok.5+876 (ul. Różana) do km ok. 

6+800 (Stara Wieś) na terenie gminy Belsk Duży, powiat grójecki, województwo mazowieckie” 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na remont 

drogi powiatowej 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na remont 

drogi powiatowej 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na remont 

drogi powiatowej 

13. Podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku: od nieruchomości, rolnego i leśnego, 

wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso na terenie Gminy Belsk 

Duży 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji dla 

Gminy Belsk Duży 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Belsk Duży do 

roku 2030 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/75/2019 Rady Gminy Belsk Duzy z dnia 18 

września 2019 r. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasto Radom w 

sprawie ustalenia zasad prowadzenia Międzyszkolnego Punktu Katechetycznego przy Parafii 

Prawosławnej p.w. św. Mikołaja w Radomiu 

19. Zapytania i wolne wnioski 

20. Zamknięcie obrad. 

Pkt 2.  

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad, w związku z tym Rada Gminy obradowała wg przedstawionego 

porządku.  

Pkt 3.  

Brak radnych powiatowych na posiedzeniu.  

Pkt 4.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIV/380/2022  

Pkt 5.  

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIV/381/2022 

Pkt 6.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIV/382/2022 

Pkt 7.   

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIV/383/2022  

Pkt 8.  

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIV/384/2022 

Pkt 9.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIV/385/2022 

Pkt 10. 
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Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIV/386/2022 

Pkt 11.  

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIV/387/2022 

Pkt 12.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIV/388/2022 

Pkt 13.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIV/389/2022 

Pkt 14.  

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę większością głosów, 1 wstrzymuję się – Uchwała Nr 

XLIV/390/2022 

Pkt 15.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIV/391/2022 

Pkt 16.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIV/392/2022 

Pkt 17.  

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIV/393/2022 

Pkt 18.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIV/394/2022 

Pkt 19.  

Pan Ireneusz Bałut  
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Zwrócił się do radnego Wojtka Krawczaka o naprawnienie wyrwy w drodze w miejscowości 

Odrzywołek. Zaapelował również o wykonanie drogi w Łęczeszycach, mimo że mieszkańcy przy 

drodze nie potrafią dojść do porozumienia.  

Pan Andrzej Kuligowski  

Zwrócił się z prośbą o reakcję urzędu w sprawie biegających psów po miejscowościach Bodzew, Stara 

Wieś i Wola Starowiejska. Zwrócił się z pytaniem o wycinkę drzew w alei dębowej.  

Pan Władysław Piątkowski  

Odpowiedział, w kwestii wycinki drzew, że Urząd został powiadomiony 3 dni temu. Pracownik był na 

miejscu, dokonał oględzin i pomierzył wycięte drzewa. Zostało skierowane pismo do właściciela. 

Dodał, że to są procedury i czekamy na informację zwrotną.  

Pan Zbigniew Byrski  

Zobowiązał się, że porozmawia z właścicielem tych psów.  

Zwrócił się z prośbą o wycinkę gałęzi na łuku drogi powiatowej.   

Pan Andrzej Kuligowski  

Zwrócił się z pytaniem, kiedy gmina rozprowadzała węgiel?  

Pan Władysław Piątkowski  

Odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma przepisów, które pozwalałaby samorządom to robić.  

Poinformował, że dostawca energii jednostronnie rozwiązał umowę. W skutek tego płacimy wyższą 

stawkę za prąd. Zakład Gospodarki z rachunków za prąd w wysokości 30.000,00 złotych, ma do 

zapłacenia 200.000,00 złotych.  

Przypomniał, że budżet gminy ma ograniczone możliwości. Jeśli przeznaczane są pieniądze na jedno 

zadanie to trzeba zrezygnować z innych działań. Kontynuował, że sytuacja jest trudna a jedyne 

dofinansowania otrzymujemy od Marszałka.  

Odniósł się do kwestii wyłączania oświetlenia w celu szukania oszczędności. Poinformował, że zostaną 

wymienione zegary na astronomiczne oraz poprosił sołtysów o zgłaszanie jeśli lampy zapalają się za 

wcześnie. Dodał, że podczas komisji radni zgodzili się, aby modernizować oświetlenie na LED-owe. 

Wyjaśnił, że jego zdaniem wygaszanie światła w miejscowościach to nie jest najlepszy pomysł.  

Pkt 20.  

Pan Bogusław Sikorski stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim za przybycie i 

zakończył obrady XLIV Sesji Rady Gminy.  

Sesja trwała od godziny 10.21 do godziny 12:16 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Rady Gminy 

Bogusław Sikorski 


